
1. Το σύμφωνο « σ » μπροστά από το γράμμα « β » 

προφέρεται πάντα /z/.
Κι αυτό είτε είναι στην αρχή μιας λέξης είτε στη μέση.

σβούρα  /'zvura/
πρόσβαση  /'prozvasi/

2. Το τελικό « ς », πριν από λέξη που αρχίζει με το γράμμα « β », 

προφέρεται ως εξής:

2α Όταν η επόμενη συλλαβή είναι ανοιχτόφωνη /ve/ /vE/ /vi/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

της βελόνας /tizve'lonas/
τις βέρες  /tiz'vEres/
τρεις βίδες  /triz'vi≤es/

2β Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τα ημικλειστόφωνα φωνήεντα /a/ /O/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

τρεις βαλέδες  /trizva'lE≤es/
τους βοριάδες  /tuzvO'rjA≤es/

2γ Όταν η επόμενη συλλαβή περιέχει τους κλειστόφωνους φθόγγους /u/ /A/ /o/, 
το τελικό ς προφέρεται /z/. 

της Βούλας  /tiz'vulas/
της Βουλγαρίας  /tizvulVa'rias/
τις βάζω  /tiz'vAzo/
τρεις βόλτες  /triz'voltes/

2δ Όταν το β ακολουθείται από το σύμφωνο γ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
τις βγάζω  /tiz'vVAzo/
δεν της βγαίνει  /≤Ediz'vjEni/

2ε Όταν το β ακολουθείται από το σύμφωνο δ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
τρεις βδομάδες  /trizv≤O'mA≤es/
της βδέλλας  /tiz'v≤Elas/

2στ Όταν το β ακολουθείται από το σύμφωνο λ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
τις βλαβερές  /tizvlave'rEs/
τους βλάκες  /tuz'vlAkes/

2ζ Όταν το β ακολουθείται από το σύμφωνο ρ, 

το τελικό ς προφέρεται /z/. 
τις βραδινές  /tizvra≤i'nEs/
μας βρέχετε  /maz'vrEhete/
τις βροχές  /tizvrO'hEs/


